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Innspel til Lonenaplanen. 
 
Det hadde vore fint å ha ein nær tursti og naturområde i framtida og. Lett tilkomst til turstiar set eg 
pris på, eg er ei av dei som nyttar stiane i områda rundt Lona, og Stegane. Det vert ikkje det same 
med bustader der. Høg trafostasjon som eg har høyrt om er og uønska. 
Eg meiner at det først må byggjast ferdig i sentrum. Den utbygginga vil gje mange bustader såvidt eg 
har forstått. Deretter må det då vere andre stader i Knarvik som kan nyttast til bustader store nok for 
familiar? Det er rikeleg nok av leiligheter etter mitt syn.  
Eg håpar vi kan gjere det rette for dei som kjem etter oss, og la ver å byggje i rekreasjonsområdet for 
innbyggjarane i området. 
 
Vh Gry Kjellstadli  


